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Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen n.a.v. interpellatie debat 8 december 2021 Meta 
datacenter Zeewolde.  
Van: Fractie 50PLUS Flevoland  
Datum: 9 december 2021 
 
 
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van 
50PLUS de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten 
over de  

Tijdens het interpellatie debat van 8 december heeft 50PLUS gevraagd aan de 
gedeputeerde of wij als Provinciale Staten gaan over besluitvorming rond het Meta 
datacenter, waar door de gedeputeerde op geantwoord werd dat de Provinciale 
Staten daar niet over gaan. 

Kan het college aangeven of de Provinciale Staten gaan over de vergunningen die 
nodig zijn voor de aanleg van het Meta Datacenter in Zeewolde, zo ja welke 
vergunningen gaan wij over? In het geval het gaat over in mandaat verstrekte 
vergunningen, over welke vergunningen gaat het dan en binnen welk mandaat vallen 
deze dan?  

Kan het college aangeven of de Provinciale staten gaan over de ontheffingen die 
nodig zijn voor de aanleg van het Meta Datacenter in Zeewolde, zo ja welke 
ontheffingen gaan wij over? In het geval het gaat over in mandaat verstrekte 
ontheffingen, over welke ontheffingen gaat het dan en binnen welk mandaat vallen 
deze dan?  

Kan het college aangeven over welke aspecten van infra structuur wij als Provinciale 
Staten gaan, als dan niet in mandaat m.b.t. de aanleg van de infrastructuur rond het 
Meta Data center?  
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In het interpellatie debat heeft de gedeputeerde aangegeven dat niet 
verantwoordelijk zijn voor de kosten van de aanpassingen van de infrastructuur rond 
het Meta Data center en dat Meta (Facebook) hier zelf in financiële zin 
verantwoordelijk voor is. Kan het college bevestigen dat er geen enkele financiële 
verplichting is, m.b.t. infrastructuur rond het Meta datacenter, o.a. echter niet 
uitsluitend de N305 N05, waar de provincie voor verantwoordelijk is zoals gezegd 
door de gedeputeerde, zo nee, welke verantwoordelijkheden liggen er dan, wat zijn 
de geraamde kosten hiervan en zijn deze reeds in het budget van de provincie 
meegenomen en zo ja onder welke post zin deze opgenomen?  

Kan het college aangeven dat er een nieuw bestemmingsplan wordt gemaakt voor 
het gebied trekkersveld 4 en directe omgeving, zo ja wordt dit voorgelegd aan 
provinciale staten? Zo niet waarom niet en vindt het college het niet belangrijk gezien 
de situatie dit alsnog met de Staten te bespreken?  

In de brief aan de minister en ook in het debat werd door de gedeputeerde 
aangegeven dat vele succesvolle projecten zijn waar energie terug geleverd worden 
aan netwerk, Kan de gedeputeerde aangeven welke projecten succesvol zijn en wat 
het vermogen is van de terug levering aan het net van deze projecten en hoe dit in 
verhouding staat met de totale energie verbruik van deze objecten.  

De gedeputeerde gaf aan dat het Meta Data center geen invloed heeft op de RES. 
Hoe verhoud zich dit met de aannames dat restwarmte voor 7000 huizen niet wordt 
mee genomen als bron van energie in de RES van Flevoland terwijl het hier over 
aanzienlijke hoeveelheden energie gaat?   

Kan het college aangeven hoe de energie neutraliteit geborgd gaat worden nu 
bekend is dat het Meta date center 1.380.000 MWh aan energie verbruikt?  

 

Hoogachtend, 

 

50PLUS Flevoland 

Marc van Rooij  

 

   

 

    

 

 


